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M Ě S T O    K U T N Á    H O R A 

Z á p i s 

ze 3. zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora, které se konalo 

dne 24. dubna 2018 od 16:00 hodin 

v Rytířském sále Vlašského dvora 

 

Přítomno: 25 členů zastupitelstva města (viz prezenční listina u originálu zápisu) 

 

Omluveni: RNDr. Ivo Šanc, CSc., člen ZM 

                Radim Fedorovič, člen ZM 

                Mgr. Ladislava Krčmářová, členka ZM 16:00 – 16:12; 18:00 – 19:40      

                MUDr. Bohuslav Procházka, člen ZM 16:00 – 16:30 

 

Za MÚ: tajemník, vedoucí odborů MÚ, ředitelé organizací a obchodních společností města 
 
Program:         I.  Zahájení  jednání     

II. Dotazy a připomínky občanů 
III. Prezentace projektu revitalizace Vrchlice 
IV. Zaslané materiály    

1. Materiály kanceláře tajemníka 
1/01 Zápisy osadních výborů 
1/02 Pozastavení usnesení RM - účast Města KH v z.s. Otevřená města 
1/03 Návrh zastupitele: Zpracování Generelu dopravy města KH 
1/05 Návrh zastupitele: Zprovoznění nových autobus. zastávek linky č. 8 a 9 
1/06         Doplnění kontrolního výboru 

2. Materiály ekonomického odboru  
2/01 Plnění rozpočtu města k 31. 3. 2018 
2/02 Obnovením kontokorentního úvěru 

3. Materiály správy majetku 
  3/01 Prodej části pozemku v k.ú. Kutná Hora  (pí Svobodová) 
  3/02 Prodej pozemku v k.ú. Perštejnec (man. Říhovi) 
  3/03 Směna pozemků v k.ú. Červené Janovice (p. Nečas) 
  3/04 Odkup pozemků v k.ú. Kutná Hora a k.ú. Sedlec (p. Votruba) 

4.   Materiál odboru památkové péče, školství a kultury 
4/01 Závěr. zpráva Progr. regen. MPR za 2017 
4/02 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 9 
4/03 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 6 
4/04 Uzavření VPS (manž. Vopěnkovi) 
4/05 Uzavření VPS (p. Urban) 
4/06 Uzavření VPS (p. Černý) 
4/07 Uzavření VPS (p. Douša a pí. Olianková) 
4/08 Uzavření VPS (p. Kolář) 
4/09 Uzavření VPS (manž. Turkovi) 
4/10 Uzavření VPS (p. Pelikán) 
4/11 Uzavření VPS (pí. Daičová) 
4/12 Uzavření VPS (pí. Kellerová)  
4/13 Uzavření VPS (pí. Koděrová a p. Veselý) 
4/14 Uzavření VPS (manž. Havlíkovi) 
4/15 Uzavření VPS (manž. Novotní) 
4/16 Uzavření VPS (p. Ptáček) 
4/17 Uzavření VPS (manž. Vaňkovi) 
4/18 Uzavření VPS (manž. Hegerovi) 
4/19 Uzavření VPS (manž. Tihelkovi) 
4/20 Uzavření VPS (Římskokatol. farnost KH – Sedlec) 
4/21 Uzavření VPS (Římskokatol. farnost KH – Sedlec) 
4/22 Uzavření VPS (Římskokatol. farnost, arci. K. Hora) 
4/23 Uzavření VPS (Římskokatol. farnost, arci. K. Hora) 
4/24 Uzavření VPS (manž. Balkovi) 
4/25 Uzavření VPS (p. Cón) 

4/26 Uzavření VPS (p. Kašpar)  
4/27 Uzavření VPS (EGUS INVEST a.s.) 

6.   Materiál odboru investic 
 6/01 Sankturinovský dům- přijetí dotace 

 6/02 Přijetí dotace na Vybudování infrastruktury na základních školách  
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 6/03 Vrchlice v Kutné Hoře - Revitalizace a protipovodňová opatření 
     6/04         Vybudování parkoviště v Sedlci 
 6/50  Analýza stavu odpadového hospodářství 

6/51   Uzavření Kupní smlouvy s InterCorou spol.s r.o. 

8.     Materiál interního auditu 
 8/01 Změna OZV o nočním klidu 

12.   Materiál správního odboru 
         12/01 Inf. zpráva o konání místního referenda 

V. Dotazy a připomínky členů zastupitelstva 
 VI. Různé, závěr   

  
      

              I.        Zahájení jednání  
Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil pan Ing. Josef Viktora, starosta města, který 

nejprve předal slovo Mgr. Vepřkové, člence ZM. Ta požádala všechny přítomné, aby 

minutou ticha uctili památku kutnohorské rodačky a čestné občanky města paní PhDr. 

Dagmar Lieblové, která zemřela koncem března v Praze.  

Po uctění památky paní dr. Lieblové, určil pan starosta ověřovatele zápisu a upozornil 

všechny přítomné, že z jednání je pořizován zvukový i obrazový záznam. Zvukový 

záznam je i přílohou originálu zápisu z jednání ZM, v něm jsou zachyceny 

všechny diskuse a průběh jednání.  

Upřesnil zároveň zaslaný program (rozšíření o návštěvu zástupce VRV, a.s. a body 1/06 a 

6/04 včetně stažení materiálů 1/04 a 2/03). Doplněný program byl schválen většinou 

hlasů - pro 23, proti 0, zdržel se 0. 

 

Ještě, než bylo přistoupeno k projednávání jednotlivých bodů programu, poděkoval pan 

starosta spolu s panem tajemníkem za dlouholetou práci Ing. Zahradníčkovi, vedoucímu 

odboru ekonomického, který odchází do důchodu a zároveň představil novou vedoucí 

tohoto odboru Ing. Moniku Bulánkovou. 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni: Milan Krčík 

                                                  Bc. Martin Starý  

 

 
                           II.      Dotazy a připomínky občanů 
Jan Klán, občan města  

Seznámil přítomné s odpovědí pana starosty na jeho připomínku na minulém jednání ZM 

– dopis je plný logických rozporů a nesrovnalostí co se týče monitoringu, role PČR 

v tomto rozhodnutí apod. a proto dle zákona č. 106/1999 Sb. předložil písemně 6 otázek, 

na které požaduje odpověď. 

Zároveň uvedl, že podává odvolání proti rozhodnutí ODSH a ujistil, že se i nadále bude 

snažit o zřízení přechodu na této komunikaci. 

Pan starosta uvedl, že není možné vstupovat do rozhodnutí státní správy, která se musí 

respektovat. 

Bc. Starý uvedl, že by doporučoval situaci řešit koncepčně, protože je řada dalších míst, 

kde nejsou přechody či chodníky. 

  

 

 

                        III.     Prezentace projektu 
Zástupce společnosti VRV, a.s. Pardubice představil projekt revitalizace toku Vrchlice, 

který by měl přinést protipovodňová opatření v ul. Pobřežní, zkapacitnění toku pod 

mostem pod Barborou, i ekologicky a pobytově hodnotnější prostor podél toku. Zároveň 

je zahrnuta i oprava opěrných zdí. Dotace činí 85% a město by se podílelo částkou 6,6 

mil. Kč. Je nutné dořešit majetkoprávní vztahy s Povodím Labe a soukromým vlastníkem, 

a dotáhnout vše k územnímu řízení. Jinak je vše připraveno k podání žádosti o dotaci. 

Pokud by město financovalo opravy zdí v havarijním stavu z vlastních zdrojů, je odhad 

nákladů 20-25 mil. Kč. 

Dotazy ani připomínky zastupitelů nebyly – viz projednávaný materiál 6/03. 
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                          IV.     Zaslané materiály 
1. MATERIÁLY KANCELÁŘE TAJEMNÍKA 

1/01      Zápisy z osadních výborů 

Usnesení č. 62/18 – ZM bere na vědomí                           pro 23, proti 0, zdržel se 1  

a) zápis Osadního výboru Malín ze dne 01. 03. a 29. 03. 2018   

b) zápis Osadního výboru Sedlec ze dne 20. 03. 2018 

c) zápis Osadního výboru Poličany ze dne 21. 03. 2018 

V. Veselý měl dotaz k OV Malín – proč je tak nákladné obnovit nátěr ručiček na věžních 

hodinách (J. Kraus – muselo by dojít k sundání ciferníků – je připraveno do rozpočtu na 

rok 2019); z OV Sedlec otázka realizace chodníku Sedlec – Kaňk vzhledem k opravám 

malínského nadjezdu (starosta uvedl, že pro něj je odklad na rok 2019 nepřijatelný, slíbil 

realizaci do konce roku a zasadí se o to; K. Koubský, ml. uvedl, že minulý týden bylo 

vyhlášeno VŘ na dodavatele, již několikrát chtěl harmonogram prací – ÚKOL pro odbor 

investic – zaslat zastupitelům aktualizovaný harmonogram prací na akci 

chodník Sedlec – Kaňk. 

Bc. Starý požádal o odstranění starých dlaždic podél Vrchlice (viz zápis OV Sedlec), které 

mohou TS využít, otázkou je, v jakém stavu je žádost o dotaci na cyklostezku podél 

Vrchlice. 

1/02      Pozastavené usnesení RM č. 248/18 

Usnesení č. 63/18 – ZM I. bere na vědomí                       pro 24, proti 0, zdržel se 1 

a) pozastavení usnesení RM č. 248/18 ze dne 4.4.2018 

b) zprávy ohledně účasti Města Kutná Hora v z. s. Otevřená města. 

II. nesouhlasí 

s vystoupením Města Kutná Hora ze zapsaného spolku Otevřená města. 

III. zrušuje 

Pověření pana Radima Fedoroviče, člena zastupitelstva města, zastupováním Města 

Kutná Hora na členských schůzích spolku Otevřená města, z. s. s okamžitou platností. 

IV. pověřuje 

Pana Ing. Lukáše Jelínka, předsedu komise pro IT (v případě jeho nepřítomnosti Ing. 

Ladislava Šorčíka, člena ZM), zastupováním Města Kutná Hora na členských schůzích 

spolku Otevřená města, z. s. s okamžitou platností. 

Ing. Lukáš Jelínek, předseda komise RM pro informační technologie vysvětlil, jaký přínos 

pro město by účast v tomto spolku mohla mít, pokud se bude zapojovat aktivně, zejména 

v oblasti SW, kdy K. Hora iniciovala řešení rezervačního systému na sportoviště. Věří, že 

přínos se projeví v horizontu 5 - 10 let a příspěvek města není tak vysoký. 

Doplnil Ing. Šorčík, že členové budou moci využívat vyvinutý SW za skoro 2 mil. Kč jen 

za členský příspěvek. 

Pan starosta přednesl upravený návrh na usnesení, který byl schválen. 

1/03      Zpracování generelu dopravy města K. Hora 

Usnesení č. 64/18 – ZM I. souhlasí                                   pro 20, proti 0, zdržel se 5  

se zpracováním Generelu dopravy města Kutná Hora dle důvodové zprávy. 

II. ukládá   

Ing. Monice Bulánkové, vedoucí odboru ekonomického  

připravit rozpočtové opatření, které zajistí financování zpracování GD. 

III. jmenuje 

Pracovní skupinu pro přípravu této investiční akce ve složení: Karel Koubský, ml., MUDr. 

Jan Havlovic a Ing. Zdeněk Sedláček, předseda komise dopravy RM. 

Písemnou zprávu uvedl předkladatel pan K. Koubský, ml. s tím, že doprava a parkování 

jsou důležité nejen pro turisty, ale i pro rezidenty. Netrvá na nastíněných termínech a 

samozřejmě budou využity již stávající dokumenty (poznámka p. tajemníka, že je již 

hotov dopravní generel centrální zóny a DG sídliště Šipší). 

K tomuto bodu se rozpoutala dlouhá diskuse zaměřená zejména na účast osadních 

výborů, zahrnutí celého města či vycházet z aktuálních skutečností, které nyní aktuální 

nejsou vzhledem třeba k uzavření malínského nadjezdu. M. Hlavatý zároveň poukázal na 

skutečnost, že před 3 lety bylo uloženo zpracování koncepce dopravy v klidu na obou 

sídlištích a nic se nevyřešilo… 
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Poznámka ing. Kapičky, vedoucího ORRÚP, že 1 milion korun nebude na celkový generel 

města stačit a jeho vypracování potrvá minimálně rok.  

1/04      Změna zakladatelské listiny spol. Průvodcovská služba 

MATERIÁL STAŽENÝ – ZM I. schvaluje                                  

změnu Zakládací listiny výše uvedené společnosti v článku č. 8  spočívající v rušení 

Dozorčí rady společnosti  ke dni 31. 5. 2018   

a) změnu zakladatelské listiny „Průvodcovská služba Kutná Hora s.r.o“, IČO 25100513 

v názvu společnosti: název změnit  na  „Služby města Kutné Hory s.r.o.“ s účinností 

k 31. 5. 2018 

II. schvaluje 

a) Zřízení příspěvkové organizace „Průvodcovská služba Kutná Hora, příspěvková 

organizace“ s účinností 1. 7. 2018 

b) Zřizovací listinu příspěvkové organizace Průvodcovská služba Kutná Hora. 

1/05      Zprovoznění nových autobusových linek MHD K.Hora 

USNESENÍ NEPŘIJATO – ZM souhlasí                                  pro 3, proti 8, zdržel se 13  

se zprovozněním nových autobusových linek 245008 a 245009 a změnami linky 245001 

MHD Kutná Hora dle předložených jízdních řádů 

linka 8: hl.nádraží ČD – Avia – Kamenný dům – poliklinika 

linka 9: hl.nádraží ČD – sídliště Šipší – Kamenný dům – poliklinika 

Dlouhá diskuse se rozpoutala i nad tímto materiálem, který předkládal R. Fedorovič a byl 

kritizován zejména za nekonzultování tohoto návrhu, předložení, i když jako předkladatel 

není přítomen. MUDr. Havlovic uvedl, že hlavním viníkem je bývalá koalice (pokuta), 

prostředky byly uvolněny na provoz MHD a ne na budování zastávek, je přesvědčen, že 

senioři spoj využívat nebudou. 

Starosta uvedl, že Arriva by se dvěma spoji měla problém vzhledem k časové náročnosti, 

obsazením více řidičů, což se promítne v násobně vyšších finančních nákladech. Další 

problém je podstatně vyšší četnost průjezdů autobusů přes památkovou rezervaci – viz 

připomínky NPÚ. Informoval i o přijatém usnesení RM č. 273/18 ze dne 4.4.2018. 

Elektrobusy budou do města jezdit až od nového roku. Názory zastupitelů se různily – 

pro přijetí usnesení byl Bc. Starý a Ing. Pilc s argumentací povolení dvou linek a pokud 

nebudou využívané, tak zredukovat. Proti přijetí byli např. K. Koubský, ml.. Mgr. Obraz, 

PhDr. Hejná, Ing. Králik a další. 

Nakonec bylo dáno hlasovat a usnesení přijato nebylo. K této problematice se vrátili 

zastupitelé v bodu různé a přijali usnesení č. 107/18. 

1/06      Doplnění člena kontrolního výboru ZM 

Usnesení č. 65/18 – ZM jmenuje                                       pro 22, proti 0, zdržel se 3  

Pana Martina Běhounka, Kutná Hora do funkce člena Kontrolního výboru Zastupitelstva 

města Kutná Hora. 

Na dotaz Z. Hadrovského o přiblížení osoby pana Běhounka odpověděl Ing. Šorčík – jde o 

profesního advokáta, který již dříve pomáhal kontrolnímu výboru s právní analýzou a 

bude velkým přínosem pro tento výbor, to potvrdil i předseda KV Ing. Králik. 

Pan tajemník upozornil, že ze zákona musí být počet členů výboru lichý, takže 

doporučuje ještě někoho dovolit na příštím jednání (Ing. Králik uvedl, že zváží i případné 

odvolání některého z členů) 

 

 2. MATERIÁLY EKONOMICKÉHO ODBORU       

2/01      Plnění rozpočtu města K. Hora k 31.3.2018 

Usnesení č. 66/18 – ZM bere na vědomí                           pro 24, proti 0, zdržel se 1  

předloženou zprávu o plnění rozpočtu města k 31. 3. 2018. 

2/02      Obnovení kontokorentního úvěru 

Usnesení č. 67/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0  

s obnovením kontokorentního úvěru na běžném účtu Města, vedeném u ČS a.s., ve výši 

15.000.000,- Kč na překlenutí časového nesouladu mezi tvorbou a potřebou finančních 

zdrojů pro financování výdajů rozpočtu Města. Konečná splatnost - jeden rok od podpisu 

smlouvy o úvěru, tj. konec června  roku 2019. Úvěr bude poskytnut bez zajištění.  

2/03      Zápis z Finančního výboru ZM Kutná Hora  

MATERIÁL STAŽENÝ – ZM bere na vědomí zápis Finančního výboru ze dne 16. 4. 2018. 
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3. MATERIÁLY ODBORU SPRÁVY MAJETKU 

3/01      Prodej části pozemku v Kutné Hoře (pí Svobodová) 

Usnesení č. 68/18 – ZM neschvaluje                                 pro 23, proti 0, zdržel se 2                    

prodej části pozemku p.č. 4111/4 o výměře cca 360 m2 v k.ú. Kutná Hora paní Evě 

Svobodové, 284 01 Kutná Hora.   

3/02      Prodej pozemku v Perštejnci (man. Říhovi) 

Usnesení č. 69/18 – ZM schvaluje                                 pro 25, proti 0, zdržel se 0                    

  prodej pozemku p.č. 66/1 o výměře 90 m2, včetně všech součástí a příslušenství, v 

  k.ú.Perštejnec manželům Josefu a Marcele Říhovým, 284 01 Kutná Hora za celkovou 

  kupní cenu ve výši 46.888,- Kč. 

3/03      Směna pozemků v Červených Janovicích (p. Nečas) 

Usnesení č. 70/18 – ZM schvaluje                                    pro 25, proti 0, zdržel se 0                    

směnu pozemku p. č. 457/5 o výměře 174 m2, včetně všech součástí a příslušenství, 

v k.ú. Červené Janovice ve vlastnictví Města Kutná Hora za pozemky p. č. 461/1 o 

výměře 176 m2 a p. č. st. 134/1 o výměře 42 m2, včetně všech součástí a příslušenství, 

v k.ú. Červené Janovice ve vlastnictví pana Jiřího Nečase, 130 00 Praha 3 s finančním 

doplatkem ze strany p. Nečase ve výši 1.000,- Kč.   

3/04      Odkup pozemků v K. Hoře a Sedlci (p. Votruba) 

Usnesení č. 71/18 – ZM schvaluje                                     pro 23, proti 0, zdržel se 2                    

odkoupení pozemku p. č. 793/67 o výměře 221 m2 v k.ú. Sedlec u Kutné Hory a části 

pozemku p. č. 3998/12 o výměře 41 m2 (dle geometrického plánu č. 3889-26/2018 

pozemek p. č. 3998/22) v k.ú. Kutná Hora do vlastnictví Města Kutná Hora od pana Ing. 

Jaromíra Votruby, 284 01 Kutná Hora za celkovou kupní cenu ve výši 110.600,- Kč.    

 

4. MATERIÁLY ODBORU PAMÁTKOVÉ PÉČE, ŠKOLSTVÍ A KULTURY 

4/01      Závěrečná zpráva programu regenerace za r.2017 

Usnesení č. 72/18 – ZM bere na vědomí                           pro 22, proti 0, zdržel se 0                    

závěrečnou zprávu Programu regenerace městské památkové rezervace Kutná Hora za 

rok 2017. 

4/02      Rozpočtové opatření OPPŠ č. 9 

Usnesení č. 73/18 – ZM schvaluje                                     pro 22, proti 0, zdržel se 0                    

rozpočtové opatření OPPŠ č. 9 – zapojení zůstatku Fondu regenerace města Kutné Hory 

z roku 2017 ve výši 814 752,- Kč a dorovnání přídělu Fondu regenerace města Kutné 

Hory za pronájem prostor k filmování o 23 850,- Kč dle důvodové zprávy. 

4/03      Rozdělení prostředků na registrované žáky – 2018 – RO OPPŠ č. 6 

Usnesení č. 74/18 – ZM schvaluje                                     pro 22, proti 0, zdržel se 0                    

a) předložený návrh na rozpočtové opatření OPPŠK č. 6 – přesun prostředků z položky 

Sportovní oddíly – registrovaní žáci v celkové výši 2 300 000,- Kč na jednotlivé sportovní 

oddíly. Finanční prostředky jsou určeny na podporu činnosti registrovaných žáků, dle 

důvodové zprávy. 

b) předložené vyhotovení veřejnoprávních smluv na poskytnutí dotace pro rok 2018 pro 

jednotlivé sportovní oddíly – registrovaní žáci, dle důvodové zprávy. 

4/04      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 75/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s manželi Ivou a Janem Vopěnkovými, na částku ve výši 

50 000,- Kč dle důvodové zprávy. 

4/05      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 76/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s Jaroslavem Urbanem, na částku ve výši 80 000,- Kč dle 

důvodové zprávy. 

4/06      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 77/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s panem Radkem Černým, na částku ve výši 55 000,- Kč dle 

důvodové zprávy. 
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4/07      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 78/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s panem Břetislavem Doušou a paní Jitkou Oliankovou, na 

částku ve výši 80 000,- Kč dle důvodové zprávy. 

4/08      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 79/18 – ZM souhlasí                                       pro 23, proti 0, zdržel se 1                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s panem Petrem Kolářem, na částku ve výši 50 000,- Kč dle 

důvodové zprávy. 

4/09      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 80/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s manželi Pavlem a Jarmilou Turkovými, na částku ve výši 

40 000,- Kč dle důvodové zprávy. 

4/10      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 81/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s panem Nickem Pelikánem, na částku ve výši 90 000,- Kč dle 

důvodové zprávy. 

4/11      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 82/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s paní Boženou Daičovou, na částku ve výši 30 000,- Kč dle 

důvodové zprávy. 

4/12      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 83/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s paní Annou Kellerovou, na částku ve výši 40 000,- Kč dle 

důvodové zprávy. 

4/13      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 84/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s paní Jitkou Koděrovou, bytem Jungmannovo náměstí 602, 284 

01 Kutná Hora a panem Tomášem Veselým, na částku ve výši 80 000,- Kč dle důvodové 

zprávy. 

4/14      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 85/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s manželi JUDr. Vratislavem a JUDr. Pavlou Havlíkovými, na 

částku ve výši 100 000,- Kč dle důvodové zprávy. 

4/15      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 86/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s manželi Ing. Jaroslavem a JUDr. Evou Novotnými, na částku 

ve výši 40 000,- Kč dle důvodové zprávy. 

4/16      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 87/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s panem Liborem Ptáčkem, na částku ve výši 100 000,- Kč dle 

důvodové zprávy. 

4/17      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 88/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s manželi Vlastou a Petrem Vaňkovými, na částku ve výši 

80 000,- Kč dle důvodové zprávy. 

4/18      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 
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Usnesení č. 89/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s manželi Karlem a Ing. Hanou Hegerovými, na částku ve výši 

110 000,- Kč dle důvodové zprávy. 

4/19      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 90/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s manželi Ing. Romanem a Ing. Veronikou Tihelkovými, na 

částku ve výši 100 000,- Kč dle důvodové zprávy. 

4/20      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 91/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s Římskokatolickou farností Kutná Hora - Sedlec, se sídlem 

Zámecká ulice 127, 284 03 Kutná Hora - Sedlec na částku ve výši 240 000,- Kč dle 

důvodové zprávy. 

4/21      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 92/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s Římskokatolickou farností Kutná Hora - Sedlec, se sídlem 

Zámecká ulice 127, 284 03 Kutná Hora - Sedlec na částku ve výši 200 000,- Kč dle 

důvodové zprávy. 

4/22      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 93/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s Římskokatolickou farností Arciděkanství Kutná Hora, se sídlem 

Jakubská ulice 1, 284 01 Kutná Hora na částku ve výši 200 000,- Kč dle důvodové 

zprávy. 

4/23      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 94/18 – ZM souhlasí                                       pro 23, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s Římskokatolickou farností Arciděkanství Kutná Hora, se sídlem 

Jakubská ulice 1, 284 01 Kutná Hora na částku ve výši 350 000,- Kč dle důvodové 

zprávy. 

4/24      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 95/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s manželi Lucií a Jiřím Balkovými, na částku ve výši 50 000,- Kč 

dle důvodové zprávy. 

4/25      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 96/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s panem Marianem Cónem, na částku ve výši 50 000,- Kč dle 

důvodové zprávy. 

4/26      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 97/18 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s panem Petrem Kašparem, na částku ve výši 40 000,- Kč dle 

důvodové zprávy. 

4/27      VPS – příspěvky z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 98/18 – ZM souhlasí                                       pro 23, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s firmou EGUS INVEST, a.s. se sídlem Čiklova 636/11, 128 00 

Praha 2 na částku ve výši 100 000,- Kč dle důvodové zprávy. 

Bc. Starý – na tomto objektu se řešila žaloba – v jakém stavu je nyní soudní spor (pan 

místostarosta společně s Mgr. Obrazem a MUDr. Procházkou vysvětlili, že jde již o jiného 

majitele, peníze se přidělují na památky a zde nejprve zkušebně v loňském roce poskytli 

dotaci. Práce pokračují a je třeba tento objekt zachránit, takže letos je navrženo 



8 

 

poskytnout další prostředky). Byl dán ÚKOL OSM – do příštího jednání informovat o 

soudním sporu s bývalým vlastníkem objektu Národního odboje 59. 

 

6. MATERIÁLY ODBORU INVESTIC 

6/01    Sankturinovský dům – přijetí dotace  

Usnesení č. 99/18 – ZM I. schvaluje                                  pro 18, proti 0, zdržel se 6 

přijetí dotace z Integrovaného regionálního operačního programu Specifický cíl 3.1, 

Kolová výzva č.52 na akci Revitalizace Sankturinovského domu v Kutné Hoře  ident.č. 

CZ.06.3.33/0.0/0.0/16_059/0004563 ve výši 51.859.833,93 Kč dle důvodové zprávy. 

II. ukládá  

Odboru investic provést všechny potřebné administrativní kroky pro úspěšnou realizaci 

akce a informovat o nich RM a ZM. 

6/02    Přijetí dotace – infrastruktura na ZŠ  

Usnesení č. 100/18 – ZM I. neschvaluje                            pro 21, proti 0, zdržel se 3 

přijetí dotace z Integrovaného regionálního operačního programu id.č. 

CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_063/0003923 specifický cíl 2.4 kolová výzva č. 47 ve výši 76 988 

908,60 Kč dle důvodové zprávy. 

II. odstupuje 

od projektu "Vybudování infrastruktury pro výuku klíčových kompetencí v oblasti 

technických a řemeslných oborů, přírodních věd, cizích jazyků a schopnosti práce s 

digitálními technologiemi na základních školách v Kutné Hoře". 

I k tomuto bodu proběhla dlouhá diskuse, kde zastupitelé vyjádřili své názory na přijetí či 

nepřijetí dotace. Pan místostarosta společně s Mgr. Vepřkovou informovali o jednání 

školské komise, kde byla celá záležitost projednávána, a bylo řečeno, že lze rozdělit PD 

na dílčí projekty, které by mohly být realizovány i bez přijetí dotace a s menšími náklady, 

např. z MAS Lípa pro venkov. Mgr. Vepřková navíc uvedla, že projekt je finančně 

„nafouknutý“ a zaměstnavatelé v podstatě o takto zdokonalené žáky nestojí. Výuku 

v těchto učebnách nahradí několikrát provedené praktické exkurze do firem.   Část 

zastupitelů pak požadovala alokaci částky 9 mil. Kč z rezervy na zajištění těchto dílčích 

projektů. Po vysvětlení Ing. Janála, že není šance na prodloužení výzvy a není v silách 

města ukončit projekt k 30. 6. 2019, uznala většina zastupitelů, že není reálné dotaci 

přijmout. PhDr. Hejná připomněla i diskusi na minulém jednání, kdy bylo řečeno, že 

projektů již má Kutná Hora moc vzhledem k finanční náročnosti. Kromě toho nedostali 

zastupitelé dosud žádnou bilanci investičních očekávání. 

6/03    Revitalizace toku Vrchlice v K. Hoře  

Usnesení č. 101/18 – ZM I. souhlasí                                 pro 24, proti 0, zdržel se 0 

s budoucí realizací akce „Vrchlice v Kutné Hoře“ revitalizace a protipovodňová opatření 

dle zpracovávaného projektu firmou Vodohospodářský rozvoj a výstavba dle důvodové 

zprávy 

II. ukládá 

Odboru investic a odboru správy majetku provést všechny potřebné administrativní kroky 

pro úspěšnou realizaci akce a informovat o nich RM a ZM. 

6/04    Vybudování parkoviště v Sedlci  

Usnesení č. 102/18 – ZM I. souhlasí                                 pro 24, proti 0, zdržel se 0 

v rámci přípravy projektové dokumentace akce „Parkoviště autobusů Sedlec“ s uzavřením 

smlouvy o umožnění realizovat stavbu se společností Ředitelství silnic a dálnic ČR, Na 

Pankráci 546/56, 140 00 Praha 4 - Nusle dle důvodové zprávy.  

II. ukládá 

Odboru investic uzavřít smlouvu o umožnění realizovat stavbu „Parkoviště autobusů 

Sedlec“ se společností Ředitelství silnic a dálnic ČR, Na Pankráci 546/56, 140 00 Praha 4 

- Nusle. 

6/50    Analýza stavu odpadového hospodářství 

Usnesení č. 103/18 – ZM bere na vědomí                         pro 23, proti 0, zdržel se 0 

předložený dokument s názvem: „Analýza stavu odpadového hospodářství města Kutná 

Hora“. 

6/51    Uzavření kupní smlouvy – InterCora spol. s r.o. 

Usnesení č. 104/18 – ZM souhlasí                                     pro 24, proti 0, zdržel se 0 
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s uzavřením předložené kupní smlouvy řešící odkoupení stavby pozemní komunikace a 

veřejného osvětlení vybudované na částech pozemků parc. č. 785/1,785/70,785/71 a 

785/173 v k.ú. Sedlec u Kutné Hory od společnosti InterCora, spol. s r.o., se sídlem 

Lochotínská 1108/18, 301 00 Plzeň za kupní cenu v celkové výši 1.210,- Kč po 

odstranění reklamované závady. 

M. Hlavatý upozornil, že stavba kruhového objezdu není dobře odvodněna a do ulice 

Opletalova se tvoří velká louže, což v zimě na ledu způsobovalo značné problémy 

motoristům (starosta uvedl, že se společnost zavázala k opravě a Ing. Bodišová doplnila, 

že probíhá reklamační řízení). M. Hlavatý proto doporučil změnu termínu, protože ten 

navržený je nereálný. 

Bc. Starý navrhl doplnění usnesení včetně nového termínu. 

 

8. MATERIÁLY ÚTVARU INTERNÍHO AUDITU 

8/01    Návrh OZV Města Kutná Hora č. 03/18  

Usnesení č. 105/18 – ZM schvaluje                                   pro 22, proti 1, zdržel se 1 

předloženou Obecně závaznou vyhlášku Města Kutná Hora č. 03/2018, kterou se mění 

Obecně závazná vyhláška č. 02/2018, o nočním klidu. 

 

12. MATERIÁLY ODBORU SPRÁVNÍHO 

12/01    Informativní zpráva - referendum  

Usnesení č. 106/18 – ZM bere na vědomí                         pro 21, proti 0, zdržel se 1 

Informativní zprávu o možnosti konání místního referenda. 

Ing. Šorčík poděkoval za dobře zpracovaný materiál a jasně definované problémy 

s vypsáním referenda. 

Pan tajemník upozornil zejména na problematiku technickoorganizačních opatření a pak 

v prvé řadě na nutnost správné formulace položené otázky. 

 

 

                   V.       Dotazy a připomínky zastupitelů města 
Ing. Ladislav Šorčík 

Jak se bude řešit uzavření lávky přes Vrchlici naproti spol. Triant – využívalo jí množství 

lidí, kteří nyní musí chodit neosvětlenou částí komunikace. 

Několikrát byla zmíněna koncepce rozvoje Smart Cities – zda se tomu někdo věnuje a 

jaký je stav. 

Martin Hlavatý 

Nejprve navázal na dotaz Ing. Šorčíka ohledně lávky – jsou 2 havarijní mosty a je to 

typický příklad toho, jak se město nestará o svůj majetek, je jen otázkou času, kolik 

dalších mostů se zavře. 

Jaké konkrétní kroky přijalo Město K. Hora k realizaci programu na ochranu ovzduší, 

který byl schválen usnesením ZM č. 192/17 v loňském roce. 

Tomáš Gryč 

Výtka od občanů – na Královské procházce nejsou odpadkové koše (odpověděl Bc. Starý 

– je to dlouhodobý problém, protože pokud by se tam umístily, tak nebude možné je 

nijak svážet vzhledem k šíři cesty – je třeba hledat řešení) 

 

 

 

                    VI.       Různé, závěr 
Karel Koubský, ml. 

Informoval zastupitele, že před měsícem rezignoval na funkci člena Řídícího výboru pro 

revitalizaci Vlašského dvora vzhledem k tomu, že zjistil, že nemůže být nijak nápomocen 

k efektivnějšímu řešení – požádal, aby byl někdo doplněn za něj. 

Mgr. Jakub Obraz 

Za redakční radu Kutnohorských listů upozornil, že ve zpravodaji je vždy místo pro 

názory zastupitelů, a aby toho využívali – uzávěrka je vždy 12. v měsíci. 
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Ing. Josef Viktora 

Poděkoval panu Veberovi za darování krásných vrat do objektu bývalé radnice – Kaňk 1 a 

paní Veberové za velmi vydařenou akci k jejich předání Městu. 

2.5.2018 se uskuteční veřejná diskuse v Rytířském sále na téma hazard v K. Hoře 

3.5.2018 v 15:00 hod. proběhne slavnostní otevření sportovní haly Klimeška. 

Je připraven vůz pro SDH Malín při splnění požadovaných podmínek. 

25.4.2018 se koná jednání ohledně úpravy cesty z Malína do Nových Dvorů. 

Tomáš Hobl, tajemník 

Upozornil zastupitele, že se chtěli vrátit k lince MHD přes město. Bylo navrženo níže 

uvedené usnesení, které bylo schváleno. 

Usnesení č. 107/18 – ZM pověřuje                                   pro 16, proti 1, zdržel se 6 

Radu města Kutná Hora 

Realizací svého usnesení č. 273/18 ze dne 4.4.2018, kterým souhlasila se zprovozněním 

nové autobusové linky 245006 MHD Kutná Hora linka 6:   

hl. nádraží ČD - sídliště Šipší - Kamenná kašna - poliklinika. 

T. Gryč jen upozornil, aby opravdu tato linka navazovala na všechny vlaky. 

 

Pan starosta Ing. Josef Viktora ukončil zasedání zastupitelstva v 19:25 hod. 

Z jednání ZM je pořízen videozáznam a zvukový záznam včetně přehledů o 

hlasování k jednotlivým usnesením, je uložen v kanceláři tajemníka u originálu 

zápisu. Přijatá usnesení, zápis z jednání a záznam o hlasování jsou zveřejněny i 

na webových stránkách samosprávy. 

 

 

 

 

O v ě ř o v a t e l é    z á p i s u 

 

 

 

 

Milan Krčík, člen ZM                                                  Bc. Martin Starý, DiS., člen ZM 

 

 

 

 

 

Ing. Josef Viktora, starosta                                          Karel Koubský, st., místostarosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Eva Hnátková   

 

 
 
 
 

 

 


